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Justerat                Justerat

Karin Lund Gunilla Persson
Ordförande Ledamot

Närvarande:

Vice ordförande  Karin Hanqvist (PRO)

Ledamöter      Karin Lund (SPF Seniorerna)
      Ester Mogensen (SPF Seniorerna)

      Gunilla Persson (PRO)
                               

Ersättare       Stig Andersson (SPF Seniorerna)
      Inger Edvardsson (PRO)      

          Ulf Grape (SPF Seniorerna)
      Margareta Lind (SPF Seniorerna)        
      Kerstin Sandelius (PRO)
            

Förhinder       Monica Bergqvist Poppen (SPF Seniorerna)
      

                              
                
      
Närvarande tjänstemän:
Susanne Brinkenberg, avdelningschef Äldreomsorg
Anna-Lena Yngvesson, verksamhetscontroller/sekreterare

1. Godkännande av dagordningen
Föreslagen dagordning godkännes efter komplettering.

2. Justering av protokoll
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Mötets ordförande Karin Lund och Gunilla Persson utses att justera 
dagens protokoll.

3. Föregående protokoll
Protokollet lägges till handlingarna.

4. Information från verksamhetsutvecklare
Verksamhetsutvecklare Annika Trumstedt deltar i mötet och 
informerar om vad som är på gång och vad som har hänt sedan 
hennes tidigare besök i pensionärsrådet, se bilaga 1.

Diskussion förs kring olika sätt att sprida information där 
pensionärsrådsledamöterna har en del förslag kring hur de kan 
hjälpa till.

5. Kvarstående frågor  
Flytt av bänk – förvaltningen ansvarar förmodligen inte för den 
aktuella bänken. Ev. kan ytterligare en bänk sättas upp istället för 
att flytta den befintliga, men det är ännu oklart.
Halv dags utbildning om hemtjänst i Bromma – planering pågår. 
SPF-ledamöterna önskar att Äldrefronten/Hemtjänstgruppen också 
kan delta, ca 5 personer. PRO har möjlighet att ta med någon 
ytterligare.
Pensionärsrådet skulle uppskatta att träffa hela nämnden – 
förvaltningen informerar om möjligheten att delta vid ett 
nämndsammanträde.

6. Tillgänglighetsfrågor
Pensionärsrådet har tidigare tagit upp en fråga angående möjlighet 
att ha rollator med till en gemensam matsal på ett seniorboende i 
Bromma. En person har ”förbjudits” att ha med rollatorn. 
Förvaltningen har haft kontakt med ledningen som uppgett att inget 
rollatorförbud finns utan detta kommer från en annan boende.

7. Stadsdelsnämndens sammanträde den 23 maj 2019
Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och särskilt 
kommenterat:

3.  Svar på remiss om mat- och måltidspolicy för äldreomsorgen i 
Stockholms stad
Pensionärsrådet har tidigare tagit del av remissen och lämnat ett 
yttrande som återfinns i tjänsteutlåtandet.

6.  Remiss av motion om framtagande av markanvisningspolicy för 
vård- och omsorgsboende
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Pensionärsrådet anser att förvaltningen är alltför försiktig i sitt svar 
på motionen. Rådet har inkommit med ett yttrande, se bilaga 2.
 
7.  Remissvar Motion om halvering av tomträttsavgälden för 
seniorbostäder
Pensionärsrådet anser att även för denna motion har förvaltningen 
varit alltför försiktig i sitt svar. Rådet har inkommit med ett yttrande, 
se bilaga 3.

9.  Medborgarförslag om lådcykelpool
Pensionärsrådet anser att förvaltningen har svarat bra. Rådet 
undrar varför förvaltningen själv inte skickar över ärendet till 
Trafikkontoret när förslaget upplevs så positivt.

12. Anmälningsärende – rapporter och beslut tagna enligt lex 
Sarah och
13. Information om anmälan till IVO
Förvaltningen informerar om att anmälan till IVO alltid görs vid 
sexuella trakasserier. Den enskilde har polisanmält. Förvaltningen 
utreder alltid vad som kan göras för att det inte upprepas igen samt 
tar kontakt med den enskilde och ev. anhöriga för stöd och 
åtgärder. 

14. Redovisning av ej verkställda beslut inom äldreomsorgen 
kvartal 1 2019
Pensionärsrådet undrar hur förvaltningen agerar när den enskilde 
upprepat tackar nej till en ledig plats trots stort behov. 
Förvaltningen informerar om att hjälp fortsatt ges i hemmet. Ingen, 
inte ens förvaltare, kan tvångsförflytta en person.

8. Förvaltningens rapport  
På gång i Bromma – se information i bilaga.
Sommaren:      Rekrytering pågår av sommarvikarier och 
riskanalyser upprättas. Enheterna förbereder sig inför en ev. ny 
värmebölja. Man ser också över aktiviteter för sommaren, t ex turer 
med Flåtten.

Boulebanor:     Pensionärsrådet har redan informerats om att en av 
banorna på Tranebergsängen kommer att tas bort. Rådet finner det 
förvånande att det är svårare att få till en boulebana, som ändå är 
relativt enkel att ordna, än att ordna olika former av utrustningar för 
unga. Boule är en mycket bra aktivitet som många äldre kan klara.

9. Rådets rapporter
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Inger Edvardsson och Stig Andersson har besökt Sörklippan och 
träffat bl a enhetschefen. En bitr. enhetschef har anställts som 
avlastar enhetschefen. De upplevde en positiv anda och god koll 
på verksamheten.

10. Skrivelser
Inga nya skrivelser har inkommit.

11. Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 
Gunilla Persson informerar om att KPR bl a har diskuterat hemlösa 
äldre. Förvaltningen informerar om att detta problem inte är så 
vanligt förekommande i Bromma men uppstår ibland.

12. Övriga frågor
Inga övriga frågor.

13. Nästa sammanträde
Nästa sammanträde är måndagen den 19 augusti kl. 10.00-12.00.

Bilagor
1.  Presentation Verksamhetsutveckling
2.  Yttrande till nämndärende nr 6
3.  Yttrande till nämndärende nr 7
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